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Betreft: art. 47 vragen inzake ontwikkelingen Groene Loper   
 
 
Geacht College, 
 
Ballast Nedam Development heeft begin juli kenbaar gemaakt te starten met de ontwikkeling van 
woningbouw (fase 1) aan de Groene Loper. In het wijkblaadje van Wittevrouwenveld is gelijktijdig 
een artikel verschenen van het Buurtnetwerk Wittevrouwenveld. Dit artikel had vooral betrekking op 
de herontwikkeling van het oud KPN-terrein. 
Vandaar de volgende vragen: 
 

1) In welke fase van de planontwikkeling wordt het oud KPN-terrein herontwikkeld? 
2) Volgens het artikel zou Ballast Nedam Development samen met de gemeente gaan kijken 

naar een tijdelijke invulling van het oud KPN-terrein. Dit om de overlast die het braakliggend 
stuk met zich meebrengt op te lossen.  
De vraag aan u is of er reeds contact is geweest tussen de gemeente en Ballast Nedam 
Development over een tijdelijke invulling?  
En zo ja, wat is hiervan de uitkomst?  

 
De initiatiefnemers van Green 043 Bikepark hebben tijdens de coalitieonderhandelingen een plan 
doen toekomen aan de gemeenteraad en ingesproken bij de stadsronde ‘Beweegvriendelijk 
Maastricht, sporten en bewegen in de openbare ruimte’ van 5 juni jongstleden. Een permanent 
bikepark in Maastricht als nieuwe sport- en ontmoetingsplek.  
 

3) Green 043 Bikepark heeft een aflopende gebruikersovereenkomst (2019). Volgens het 
eerdergenoemde artikel zou het Mountainbike en BMX-park nog drie jaar in de huidige 
omvang kunnen blijven bestaan.  
Graag vernemen wij van u of het bikepark inderdaad nog drie jaar gebruikszekerheid heeft 
op de huidige locatie aan de Groene Loper? 

4) Blijft u samen met de initiatiefnemers kijken naar het realiseren van een permanent bikepark 
in Maastricht (evt. in combinatie met andere (freestyle) sporten)? 
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5) Welke stappen zijn er vanuit de gemeente al gezet om te komen tot een permanente locatie?  
 

In afwachting van uw antwoord, 
 
 
Mat Brüll, raadslid  
Niels Peeters, fractievoorzitter 
Namens de gemeenteraadsfractie van CDA Maastricht 


